
Łąkorz, 01.02.2024r.

STAROSTA NOWOMIEJSKI 
Pan Andrzej Ochlak 

za pośrednictwem Przewodniczącego 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim

w sprawie zatrudnienia zastępcy dyrektora ds. lecznictwa w Szpitalu 
Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim oraz bieżącej sytuacji Szpitala 

Powiatowego

Szanowny Panie Starosto!
W nawiązaniu do ostatniej Sesji Rady Powiatu, która miała miejsce w dniu 25 stycznia 

oraz informacji udzielonych na Sesji przez Dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim Panią Elżbietę Sobiech, kieruję do Pana Starosty następujące pytania:

1) W jakim charakterze i na jakich warunkach w Szpitalu Powiatowym w Nowym 
Mieście Lubawskim została zatrudniona Pani Anna Świca-Nieścierowicz?

2) Jakie jest wynagrodzenie Pani Anny Świcy-Nieścierowicz? Szpital jest spółką, w 
której 100% udziałów posiada Powiat Nowomiejski. Taka informacja powinna 
być dostępna w przypadku stanowiska, które Pani Świca-Nieścierowicz pełni.

3) Jak często zastępca dyrektora ds. lecznictwa przebywa w Szpitalu Powiatowym 
w Nowym Mieście Lubawskim?

4) Kto ponosi wydatki za przejazdy do pracy dyrektor ds. lecznictwa? Jakiej 
wysokości są to koszty?

5) Kto ponosi wydatki za zakwaterowanie dyrektor ds. lecznictwa podczas pobytu 
w Szpitalu Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim? Jakiej wysokości są to 
koszty?

6) Kto został zatrudniony i w jakim charakterze na stanowisku specjalisty ds. 
finansów, o którym mówiła Pani Dyrektor Elżbieta Sobiech podczas ostatniej 
Sesji Rady? Czy jest to firma zewnętrzna? Jakie są koszty zatrudnienia tej osoby? 
Czy zostało wykonane rozeznanie cenowe w przypadku takiej usługi? Proszę o 
podanie imienia i nazwiska bądź też nazwy firmy, która została 
zakontraktowana.

7) Kto otrzymał zlecenie na prowadzenie obsługi informatycznej Szpitala 
Powiatowego? Proszę o podanie nazwy firmy, bądź też imiona i nazwiska osób 
zatrudnionych, w tym koszty obsługi informatycznej na rok bieżący - 2024.

8) Czy dotychczasowy informatyk Szpitala Powiatowego otrzymał wypowiedzenie 
umowy o pracę?



9) Czy Pan Starosta spotkał się z przedstawicielami związków zawodowych i 
personelu szpitala? Czy otrzymał Pan pismo od personelu szpitala w sprawie 
sytuacji w Szpitalu Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim? Jeśli tak, proszę 
o ujawnienie treści tego pisma i przesłanie na adres e-mail skanu.

10) W jaki sposób i na jakich zasadach została powołana obecna Rada Nadzorcza 
Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim?

Z poważaniem,

Daniel Zdanowski
Rodny Powiatu Nowomiejskiego 

tel 72A 208 350 e moil daniel zdanowsk na powiat noworrnejski pl


